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Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 18 december 2017 

Afwezig: Ad Blok, Fons Kortrijk 

1. Opening en welkom: 
Chris van Tilborg opent de vergadering, meldt  de afwezigen en heet ons van harte welkom. 
 

2. Vaststelling agenda: 
Chris van Tilborg wijst op de uitgebreide delegatie van de gemeente. We stellen de agenda 
onveranderd vast. 
 

3. Verslag, afsprakenlijst en informatie: 
Het verslag keuren we onveranderd goed en Jaap Plomp zal zorg dragen voor plaatsing op de 
website. Naar aanleiding van de inhoud: het onderwerp “woongemak” bespreken we te 
zijner tijd met de SWP. 
Activiteitenlijst: 
- Sybrecht van der Veen heeft de opening van het kindcentrum bijgewoond. Dhr. Van de 

Brink komt graag eens langs. 
- Wilmy van de Beek heeft de bijeenkomst over Beschermd Wonen bijgewoond. Noord-

Veluwe (waaronder wij dus) valt onder Harderwijk. Speerpunt: aanpak van personen met 
verward gedrag. De noodopvang in Putten is slecht geregeld. (in de toekomst mogelijk 
een ongevraagd advies). Volgende bijeenkomsten: 10 april en 9 oktober in De Dialoog te 
Ermelo. 

- We hebben een brief ontvangen van de stichting Present. Hij zal onderdeel zijn in ons 
gesprek met de gemeenteafvaardiging. 

- Chris van Tilborg heeft de bijeenkomst Gelijk = Gelijk meegemaakt: een goed 
programma, ondanks de afwezigheid van hoogwaardigheidsbekleders, maar juist door de 
aanwezigheid van deelnemers met hulpmiddelen, waaronder veel hulphonden. 

- Voorzitter en secretaris hebben kennis gemaakt met  de nieuwe wethouder, dhr. Priem. 
- Beiden hebben ook kennis genomen van de plannen van de horecamannen in Stroud. 
- Edwin van Harten meldt over het mantelzorgplatform dat zich beraadt over een 

programma. 
- Chris van Tilborg en partner zijn uitgenodigd voor de officiële opening van Stroud. Jaap 

Plomp zal informeren hoe groot de afvaardiging van de participatieraad mag zijn. (20 
januari) 

- Edwin van Harten heeft de kick- off van de armoedebestrijding bij kinderen meegemaakt. 
(rondvraag) 
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- Edwin van Harten heeft de uitleg van Schulinck genoten. Hij stuurt ons een verslag van 
zijn bevindingen. 

- Op 28 december (16.00 uur) organiseert Stichting Present het afscheid van een 
medewerker in ’t Hart van Putten. (Lisette Post) 

- Voorzitter en secretaris hebben hotel Mooi Veluwe  besproken voor onze heidag op 19 
januari. (althans, een zaal). Nadere mededelingen volgen begin januari. 

- Aandacht voor werkatelier jeugdparticipatie in Amersfoort. (werkgroep jeugd) 
- Op 27 januari: Open Dag Stroud. 

Vooroverleg DB – gemeente: 

Het verslag van deze bijeenkomst is als bijlage bij de agenda gevoegd. 

Regio: 

Het conceptadvies Inkoop Jeugd is verstuurd. 

We wachten op de aanvraag Verordening jeugd. 

 

4. Gesprek gemeente: 
Chris van Tilborg heet de volgende personen welkom: Wim Snellen, Alex Hagenbeek, Arjan 
de Graaf, Thamar Plantinga,, Yasemin Ozbunar, Willemijn Simonse, Sjaak Veldman en Stefan 
Fiddelaar. 
We stellen ons kort voor. Chris van Tilborg geeft een samenvatting van de taak die de 
participatieraad heeft te vervullen en geeft aan dat samenwerking met de gemeente zeer in 
het belang is van onze cliënten. Elkaar kennen is een belangrijke voorwaarde. Een aantal 
onderwerpen passeert de revue: 
- Gemeente loopt vooruit op een regeling die landelijk in 2019 haar beslag vindt: de eigen 

bijdrage. De medewerkers gaan die uitvoeren conform het besluit. De regeling schept 
duidelijkheid en zorgt voor meer aanvragen, vooral huishoudelijke hulp. Zij voorkomt 
waarschijnlijk enige zorgmijding. 

- Gemeente doet haar best de onafhankelijke cliëntondersteuner bekend te laten zijn. Zij 
voegt bij de aanvraag een folder van Stimenz toe. Het is dan ook verwonderlijk dat 
cliënten aangeven onbekend te zijn met dit fenomeen. De samenwerking met Stimenz  
verloopt tot volle tevredenheid. 

- Sybrecht van der Veen informeert naar de indicering van dagbesteding. Zijn er cliënten 
die tussen wal en schip vallen? Volgens Alex Hagenbeek handelt Putten conform de 
regionale lijnen: zij stelt doelen en onderzoekt het arbeidsvermogen. Het UWV indiceert 
beschut werk (Inclusiefgroep). De gemeente helpt bij de aanvraag en onderzoekt de 
mogelijkheden naar regulier werk. Werk vinden valt niet altijd mee: er is weleens een 
mismatch tussen werk en aanbod. Werkgevers lopen overigens geen risico. 

- Linda van Borssum merkt op dat het op het gebied van de participatiewet tamelijk 
windstil is. Alex Hagenbeek wijst op de lange kabinetsformatie; we kunnen medio juli 
2019 een aantal dingen verwachten. De voorgenomen maatregel ten aanzien van de 
loonkostensubsidie zal de regering zeer waarschijnlijk sterk nuanceren; de bedoeling is 
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dat mensen uit de bijstand blijven. De uitkering  aan statushouders verandert: er is 
sprake van een tegemoetkoming. 

- Voor een beter begrip opent de delegatie de mogelijkheid een dagje mee te lopen op het 
gemeentehuis. Alex Hagenbeek zal een en ander coördineren. 

- Sybrecht van der Veen informeert naar een jongvolwassene, geen wajonger,  bij wie het 
inkomen negatief verandert. De gemeente mag zich niet bezighouden met 
inkomenspolitiek. Het is een moeilijk terrein: jongeren tussen 18 en 21 zijn voor de 
bijstand niet volwassen. 

- Alex Hagenbeek meldt dat de Inclusiegroep zoekt naar een tussenvorm van dagbesteding 
en beschut werk. (regionaal) 

- Alex Hagenbeek en Stefan Fiddelaar praten ons bij over de problematiek rond Stichting 
Present. Zo passen we hoor- en wederhoor toe. Stichting Present heeft het contract niet 
verlengd, althans geen pogingen ondernomen het te verlengen. Zij heeft het contract 
opgezegd. De Gemeente heeft nu zelf de regie en zoekt de samenwerking met de SWP 
en Humanitas. De gemeente zoekt ook contact met Vluchtelingenwerk. Namens de 
gemeente zetten Yasmin en Esmée in op re-integratie. Edwin van Harten vraagt waar de 
gemeente op inzet bij statushouders. Alex Hagenbeek geeft aan dat werk het doel is. Als 
dat is bereikt, zijn alle stappen naar re-integratie gezet (vestigen, de weg zoeken, 
stabilisatie, scholing, taal beheersen). 

- Namens de SWP zullen Hannie Maaskant en Simone van Ee acteren. We laten ons op de 
volgende vergadering door Kees Paap bijpraten. 

- Jaap Plomp zal namens de participatieraad een brief naar Stichting Present sturen. 
- Chris van Tilborg dankt tenslotte Alex Hagenbeek en Stefan Fiddelaar voor de toelichting. 

 

5. Bespreekpunten:  
Planning en voortgang adviezen: 
We brengen geen advies uit naar aanleiding van de achtmaandsrapportage. 
We wachten op de adviesaanvraag Verordening Jeugd. 
We hebben een brief ontvangen van een ambulant begeleider die het ambtelijk taalgebruik 
aan de kaak stelt. We stemmen in met haar opmerkingen. We gaan materiaal verzamelen 
opdat wij te zijner tijd een advies uitbrengen. 
 
Communicatie: 
De website is via de website van de gemeente weer vindbaar. 
Verschillende onderwerpen moeten we nog op een geschiktere plaats laten zetten. 
De wens is nog altijd de website direct voor ons toegankelijk te laten zijn. Nu moet alles nog 
steeds via de gemeente. Die wens is straks speerpunt in het gesprek dat Wilmy van de Beek 
en Theo van de Kamp gaan hebben met de gemeente in januari. 
 
Stroud: 
We hebben nog geen contract; we mogen het ondertekenen. We gaan met André van 
Zoeren in overleg over  het inrichten van onze kast en het vastleggen van vergaderingen. 
 



 
4 
 

Burgerplatform: 
De Inclusiefgroep heeft een dankbrief gestuurd. Zij is positief. 
Wij tonen ons teleurgesteld over de opkomst , met name van de doelgroep. 
Het programma was prima, erg informatief, er vond goede informatie-uitwisseling plaats. 
Edwin van Harten pleit voor een strakkere taakverdeling. 
We staan voor de vraag twee keer per jaar op een dergelijke wijze het contact met de 
cliënten te zoeken. Eén burgerplatform per jaar lijkt ons beter; daarnaast gaan we zoek naar 
een alternatief (spreekuur?) De volgende vergadering dragen we ideeën aan. Het 
burgerplatform van  26 maart gaat derhalve niet door. 
Chris van Tilborg acht het noodzakelijk dat de secretaris in de voorbereidingen (opstellen 
draaiboek) een meer betrokken rol speelt. Hij heeft nu veel werk voor niets gedaan. 
 

6. Reflectie:  
We kijken allen terug op een goede vergadering. Rian van Pagee vindt dat de ontmoeting 
met de afvaardiging van de gemeente niet geheel uit de verf is gekomen. 
 

7. Rondvraag: 
Linda van Borssum vraagt hoe de gemeente de rol van de ombudsman, die binnenkort in 
functie treedt, gaat invullen. Hoe is de relatie met de participatieraad? Het dagelijks bestuur 
zal dit in zijn overleg meenemen. 
Wilmy van de Beek: kers op de taart? We zien daar deze maand van af. De beoogde 
publiciteit (en dus het effect) blijft helaas uit. In het volgende kalenderjaar gaan we andere 
acties voeren. 
Rian van Pagee vraagt naar de aanvangstijd van onze bijeenkomst op 20 december. 
Antwoord: 19.00 uur. 
 

8. Sluiting: 
Chris van Tilborg sluit om 21.53 uur de vergadering. 
 
 
Jaap Plomp 


